
Beste Raadsleden, 

Gisteren heeft u de onderstaande mail met een motie ontvangen van X. [… zin op verzoek van 

schrijver verwijderd]. Ondergetekenden zitten in zijn verzendlijst, daar wij betrokken zijn bij 

de werkgroep van wethouder Wijkhuisen m.b.t. de geluidshinder van het spoor, in het kader 

van de Formule 1 en zien dan ook dat X zijn mails niet altijd een commissievergadering 

bereiken.  

Echter, wij zijn van mening dat X hier wel een punt heeft. O.i. is het een legitiem verzoek om 

aandacht te vragen voor het verminderen van het treinverkeer als daartoe aanleiding is.  

In de achterliggende periode (n.a.v. de Formule 1 discussie) is er in onze gemeenteraad en 

ook in anderen raden (n.a.v. een integraal vervoersplan voor de regio) o.a. gesproken over het 

vervoer van en naar het strand. Mede in het kader van een beter vervoer naar het strand en om 

de mensen uit de auto's te krijgen is er veel geld gestopt in de verbetering van de spoorlijn 

Haarlem-Zandvoort v.v.  

Vanuit onze achtergrond als voormalig medewerker van de politie Bloemendaal en als 

bewoners langs een van de drukke toegangswegen naar het strand kunnen wij aangeven dat er 

niet veel veranderd is de laatste 40 jaren, dat wij hier wonen/werken. Het is een utopie om te 

denken dat er geen files zijn bij drukke stranddagen. Er zijn gewoon mensen die liever 2/3 uur 

in de file staan dan de trein te gebruiken. Het omleggen van de aanvoer vanaf de Westelijke 

Randweg via de Dompvloedslaan of via het mooie tuingebied in Haarlem en dan uitkomend 

op de Brouwerskolkweg, is het verleggen van het probleem daar alles uiteindelijk vastloopt 

op de rotonde bij de Zeeweg. 

In onze tijd bij de politie Bloemendaal moesten wij 's morgens wegomleidingsborden uit de 

kelder halen en plaatsen bij kruisingen in Overveen en bijregelen bij de 'stoppenkast' van de 

stoplichten bij 'de dikke boom' (Bloemendaalseweg/Militairenweg/Julianalaan - thans 

rotonde). Je stond daar de hele dag uitlaatgassen te happen. Op een gegeven moment is 

besloten de verkeerslichten op knipperen te zetten en toen liep het ook.  

Op 31 juli 2020 was het de drukste dag ooit richting strand (en ook toen reden er al meer 

treinen). Nimmer was er zoveel verkeer richting strand. Van 's morgens vroeg tot 's avonds 

stonden er files. Zelfs op alle (sluip) zijwegen stonden files! Men kwam net weer uit een 

Corona periode, het was heel mooi weer en de mensen waren het binnen zitten zat. Door de 

jaren heen zien wij dan ook een vast patroon. Als het mooi weer is dan staan er files en dat 

duurt dan meestal maar een paar dagen. De mensen zijn de files en de hitte dan weer beu en 

zoeken vervolgens verkoeling, door bv. te gaan fietsen (duinen) of de kinderbadjes op te 

zetten in de achtertuin onder de parasol. Het reguleert zichzelf daarna tot een redelijk aanbod 

en ook over verschillende tijden van de dag (nog even wat drinken/eten op het strand na een 

werkdag).  

Derhalve is het o.i. een legitieme vraag van X om minder treinen te laten rijden bij weinig 

aanbod (kost ook energie, dat opgewekt moet worden en dat weer zorgt voor uitstoot) en meer 

te laten rijden als daartoe aanleiding is. Er dergelijk beleid heeft in het verleden ook al 

plaatsgevonden bij NS. Bij een voorspelling van heel mooi weer in het weekend/in een 

vakantieperiode werden meer dan wel langere treinen ingezet op bepaalde tijden van de dag. 

X heeft daartoe inmiddels de vervoerscijfers 2020 opgevraagd bij de NS! 

O.i. kan een dergelijke motie worden bekrachtigd zonder dat daar politieke belangen of die 

van de wethouder geschaad worden of van principes wordt afgeweken. Meer als het moet en 

minder (regulier) als dat kan, daar kan toch niemand op tegen zijn? Wij hebben er mee leren 

leven dat het op bepaalde dagen van het jaar druk is bij ons met autoverkeer. U gaat dat niet 

veranderen, tenzij er drastische en impopulaire maatregelen worden genomen.  

Veel wijsheid en groetend,  


